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                                  P R O T O K Ó Ł   Nr    XIV/1/2012 
 
 
 
z sesji Rady Miejskiej w Skalbmierzu odbytej w dniu  16 stycznia 2012  r   
w sali  konferencyjnej Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Skalbmierzu  
przy ul. Szkolnej 1  pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej 
Pana Jana Śliwa 
 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie 9-tej a zakończono o godzinie 10,45 
 
                                                     Stan radnych  15 osób                                                                 
                                                     Obecnych  14  radnych 
                                                          Nieobecny radny  Tadeusz Kotyza 
 
W sesji udział wzięli radni Rady Miejskiej według listy obecności, Burmistrz 
Miasta i Gminy Pan Michał Markiewicz, Sekretarz Miasta i Gminy Mirosław 
Magnes, kierownicy referatów Urzędu Miasta i Gminy, kierownicy jednostek 
organizacyjnych, sołtysi, zaproszeni goście wg listy obecności,  
 
 
             Ad 1.  Przewodniczący Rady Pan  Jan Śliwa  otwiera  sesję Rady 
Miejskiej, wita radnych oraz pozostałe uczestniczące osoby. 
Stwierdza, że w sesji bierze udział 14 radnych, sesja jest uprawniona do 
podejmowania prawomocnych uchwał  
 
             Ad 2.  Przewodniczący Rady Pan  Jan Śliwa  proponuje następujący 
porządek obrad: 
 
       1/ Otwarcie sesji 
       2/ Przyjęcie porządku obrad 
       3/ Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
       4/ Interpelacje i zapytania radnych 
       5/ Informacja Burmistrza Miasta i Gminy  Skalbmierz o działalności 
miedzy sesjami 
 
                      
                       6/     Projekty uchwał: 
 

a/   w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Skalbmierz na 2012 rok 
b/  w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Skalbmierz 
 na lata 2012-2020 
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c/  w sprawie sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 
nieruchomości niezabudowanej położonej w Sielcu Biskupim 
d/  w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze 
inkasa oraz określenia inkasentów wynagrodzenia za inkaso 
e/  zmieniająca własną uchwałę nr XII/61/2011 z dnia 12 grudnia 2011 r w 
sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych 
f/  w sprawie sprzedaży w drodze bez przetargowej nieruchomości położonej 
w m. Skalbmierz 
 

 
             7/   Odpowiedź na interpelacje i zapytania radnych 
             8/   Wolne wnioski 
             9/   Zamknięcie obrad sesji 
 
 
oraz  informuje, że w dniu dzisiejszym otrzymał wiadomość o zamiarze 
likwidacji Sądu Rejonowego w Kazimierzy Wielkiej, inne gminy podejmują 
uchwały przeciwne likwidacji, w związku z czym wnioskuje aby na dzisiejszym 
posiedzeniu Rada Miejska zajęła stanowisko w tej sprawie – a następnie  
poddaje  pod głosowanie przyjęcie  stanowiska Rady Miejskiej w sprawie 
likwidacji Sądu Rejonowego w Kazimierzy Wielkiej 
 w głosowaniu:    za  -  13,  przeciw  -  0,  wstrzymał  się  -  1     przy obecnych 
na sali  i głosujących 14 radnych 
Wniosek został przyjęty 
 
radny Marek Juszczyk złożył wniosek o wycofanie punktu „f „  porządku obrad 
dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bez przetargowej 
nieruchomości położonej w m. Skalbmierz  z uwagi na to, że Zarząd Miasta 
Skalbmierza po konsultacji ze społeczeństwem  złożył pismo na  jego ręce w tej 
sprawie 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Marka Juszczyk 
o wycofanie punktu „f” porządku obrad   dotyczącego podjęcia uchwały w 
sprawie sprzedaży w drodze bez przetargowej nieruchomości położonej w m. 
Skalbmierz   
W głosowaniu:  za  -  2,  przeciw  -  12,  wstrzymał się  -  0  przy obecnych i 
głosujących 14 radnych 
Wniosek upadł 
 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad 
W głosowaniu:  za  -  13,  przeciw  -  0,  wstrzymał się  -  1  przy obecnych i 
głosujących 14 radnych 
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Porządek obrad został przyjęty 
 
 
                     Ad  3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 
Przewodniczący Rady  poinformował, że protokół z poprzedniej sesji  jak 
zwykle jest  do wglądu  w Urzędzie Gminy , każdy ma prawo zapoznać się z 
treścią protokołu, protokół podpisałem 
 
Radny Włodzimierz Wiertek -   na ostatniej sesji było pytanie kto z naszych 
radnych delegowanych do Związku Nidzica głosowali za podwyższeniem cen 
wody, na tej sali padło zdanie, że wszyscy nasi radni byli przeciwni, a z innych 
gmin za  podwyższeniem cen wody  -  P. Przewodniczący Śliwa wprowadził 
radnych w błąd bo sam głosował za podniesieniem cen wody 
Przewodniczący Śliwa Jan  wyjaśniał, że pełniona funkcja w Związku Nidzica 
obliguje go do poparcia przedłożonego projektu podwyższenia cen wody 
Radny Włodzimierz Wiertek  dobrze się stało, że został przegłosowany wniosek 
aby Komisja Rewizyjna dokonała kontroli w Gminnym Ośrodku Kultury, 
pytałem się jaki był koszt imprez organizowanych przez GOK miedzy innymi 
Babie Lato i z odpowiedzi  Pani Dyrektor wynikało, że te imprezy są mało 
wydatkowe  1000zł, 1200zł, 1500zł   czytam protokół i oczom nie wierzę, w 
budżecie zamiast oszczędności to na GOK jest przeznaczone 320 tys zł, 
Przewodniczący Rady prosił radnego Wiertka o wypowiedź dotyczącą protokołu 
z ostatniej sesji 
Chciałem poinformować, że przed świętami na spotkaniu w Wojewódzkim 
Związku Rolników, Kółek i Organizacji Rolniczych w Kielcach Pani Agata 
dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury tak się czuje pewnie po waszych decyzjach 
podwyżce podatku rolnego- powiedziała, że  Panie mogą się imprezować, bawić 
a chłopi niech robią, przynajmniej niech Pani siedzi cicho a nie oficjalnie mówi, 
że wy będziecie robić imprezy 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej 
sesji  
W głosowaniu:  za  -  13,  przeciw  -  1,  wstrzymał się  -  0    przy obecnych  
i głosujących 14 radnych 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty  
           
 
                            Ad  4.  Interpelacje i zapytania radnych 
 
Radny Marek Juszczyk  w sobotę uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczym 
klubu sportowego, przy zatwierdzaniu ubiegłorocznego budżetu był 
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przegłosowany wniosek o podwyższenie środków na klub sportowy o 15 tys zł, 
co z tym wnioskiem się stało 
 
Radny Jerzy Włosowicz  prosił o poinformowanie  
-  czy w budżecie są zarezerwowane środki  finansowe na podwyżkę 
wynagrodzeń dla  dyrektorów szkół, ich zastępców,  nauczycieli, woźnych 
-  czy nie ma możliwości przedłużenia  czasu oświetlenia ulic w Skalbmierzu po 
godzinie 19-tej 
 
Radny Janus Jan  zwrócił się z prośbą do  Burmistrza Miasta i Gminy o 
wykonanie przystanku PKS w miejscowości Kózki 
 
 
                           Ad   5.  Informacja Burmistrza Miasta i Gminy o działalności 
między sesjami 
Informację o działalności miedzy sesjami przedłożył Burmistrz Miasta i Gminy   
/informacja w załączeniu/ 
Radni przyjęli przedłożoną informację 
 
 
 
                      Ad  6.       Projekty uchwał 
 
a/ w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Skalbmierz na 2012 r 
 
Przewodniczący Rady Jan Śliwa zwrócił się do radnych czy zachodzi potrzeba 
czytania projektów uchwał bo każdy radny ma projekt uchwały 
Radni zadecydowali aby nie czytać projektów uchwał 
 
Przewodniczący Rady kontynuując swą wypowiedź powiedział, że dziś mamy 
zatwierdzić budżet na 2012 rok, budżet jest bardzo trudny, są wypowiedzi aby 
zaniechać niektórych zadań, nie możemy tego zrobić z uwagi na podpisane 
porozumienia czy zawarte umowy, nie możemy stracić dofinansowania, nie 
wiemy jakie będą faktyczne wpływy, budżet nasz został pozytywnie oceniony 
przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Kielcach, na poszczególnych 
komisjach założenia budżetu oraz dokonane poprawki były szczegółowo 
omawiane przez P Skarbnik i mam nadzieję,  że Rada weźmie to pod uwagę i 
ten budżet przyjmiemy 
Radny Włodzimierz Wiertek  pewne zadania trzeba kontynuować, nie będziemy 
kwestionować rozpoczętych inwestycji jak budowa kanalizacji, remont świetlic 
wiejskich w Grodzonowicach, Bełzowie i Baranowie czy zakup koparki, ale 
jakie są proporcje  na świetlice dajemy 300 tys zł a na samo utrzymanie GOKu i 
biblioteki 500 tys zł, nawet tak duże miasto jak Kraków szuka oszczędności i 
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likwiduje Młodzieżowy Dom Kultury, jesteśmy gminą najbardziej zadłużoną w 
województwie świętokrzyskim, jesteśmy bankrutem z 11,5 mln zadłużenia to 
jest 59,75%,  mam pismo, że gmina Włoszczowa mając 43 % zadłużenia RIO 
ostrzega, cały nasz majątek choćbyśmy sprzedali nie pokryje tego zadłużenia, 
nie ma ani grosza na drogi wiejskie tylko na kamień 200 tys zł, podatek został 
podniesiony, nasi radni podnieśli cenę wody, na Nidzicę 140 tys zł a na drogi 
wiejskie nie ma ani grosza, natomiast na drogę powiatową planuje się kwotę 399 
tys zł a powiat dokłada tylko 140 tys zł  gdzie tu jest logika czy partnerstwo, na 
promocję gminy 12 tys zł a na drogi, przepusty nie ma ani grosza i ja takiemu 
budżetowi mówię nie 
Radny Janus Jan pytał radnego Wiertka kto zadłużył gminę, kto doprowadził do 
takiej sytuacji 
Burmistrz Miasta i Gminy  budżet roku 2012 jest budżetem trudnym i sytuacja 
dotyczy całego kraju, taką stworzono sytuację, ten dług powstał poprzez 
pieniądze o które występowaliśmy, zapaść finansowa nam nie grozi, nasza 
gmina  ostrzeżenia z RIO nie otrzymała, w budżecie jest 320 tys na GOK   jest 
to kwota na  funkcjonowanie tego obiektu, środki otrzymaliśmy z Ministerstwa 
Kultury  ,  sami występowaliśmy o ten budynek, spotykają się tam mieszkańcy 
gminy, kobiety, młodzież, strażacy, przyjeżdżają ludzie z kilku województw, tu 
coś się dzieje,   kwota 140 tys zł  jest na modernizację oczyszczalni ścieków w 
Kazimierzy Wielkiej  więcej by nas wyniosło utrzymanie oczyszczalni niż 
partycypowanie w kosztach modernizacji,  399 tys zł na drogę powiatową  z 
uwagi na brak środków przegłosowaliście, że zmniejszamy odcinek drogi od 
Tempoczowa Rędzin,  zmieniły się zasady finansowania i zarówno powiat jak i 
gmina będą ponosić po 25% kosztów, stało się tak, że ten wniosek znalazł się na 
liście rezerwowej, liczymy na to , że po przetargu koszty zostaną zmniejszone i 
jeżeli wniosek nie przejdzie ,środki zostaną wykorzystane na budowę dróg 
gminnych 
Radny Janus Jan    Panu Wiertkowi chodzi o to, że nie siedzi za innym stołem 
Radny Marek Juszczyk  powiedział, że był czas na inwestycje teraz nadchodzi 
czas aby to skrócić, rozpoczęte inwestycje nie kwestionujemy lecz na wsiach 
była robiona kanalizacja, w Sielcu Kolonii podłączyło się  tylko  4 czy 6 
gospodarstw to po co to, w Skalbmierzu są dwa budynki MGOK i na stadionie 
czy nie zrobić jeden główny budynek,  nie jestem przeciwny remontom świetlic 
wiejskich lecz co dalej świetlice są i co tam się dzieje 
 
Przewodniczący Rady poddaje pod głosowanie projekt uchwały 
W głosowaniu:  za  -  11,  przeciw  -  2,  wstrzymał się  -  0  przy obecnych i 
głosujących 13 radnych 
Uchwała została podjęta 
 
 
 



6 
 

 
 

b/  w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Skalbmierz 
 na lata 2012-2020 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały został omówiony na 
komisjach, w większości jest to powielenie zapisów uchwały budżetowej 
oraz czy są pytania  do tego projektu uchwały 
Radny Jerzy Włosowicz  prosił o wyjaśnienie na jakiej zasadzie będzie 
prowadzony remont remizy w Skalbmierzu 
Burmistrz Miasta i Gminy wyjaśniał, że remont świetlic w Skalbmierzu, 
Tempoczowie Kolonii i Małoszowie będzie prowadzony z programu Lidera, 
jest podpisana umowa z Marszałkiem 
 
Przewodniczący Rady poddaje pod głosowanie projekt uchwały 
W głosowaniu:  za  -  11,  przeciw  -  2,  wstrzymał się  - 0     przy obecnych i 
głosujących 13 radnych 
Uchwala została podjęta 
 

             c/  w sprawie sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 
nieruchomości niezabudowanej położonej w Sielcu Biskupim 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o dokonanie  zmiany zapisu 
wielkości działki przewidzianej do sprzedaży, która po dokładnym 
przeliczeniu wynosi 3,2975ha a następnie pytał czy są pytania co do tego 
projektu uchwały 
Radny Wiertek Włodzimierz   pozbywamy się działki sąsiadującej z 
wysypiskiem śmieci, która w przyszłości może być aportem gminy dla firmy 
która zajmie się przetwarzaniem czy recyklingiem, pytał czy ta działka już 
jest sprzedana  bo tam stoi już wiata, jest to działanie na niekorzyść 
społeczeństwa, to jest korupcja do kwadratu 
Przewodniczący Rady  działka ta nie jest sprzedana, wpłynęło podanie o 
sprzedaż 
 
Przewodniczący Rady poddaje pod głosowanie projekt uchwały 
W głosowaniu:  za  -  10,  przeciw  -  1,  wstrzymał się  -  2   przy obecnych i 
głosujących 13 radnych 
Uchwała została podjęta 
 
 

d/  w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze 
inkasa oraz określenia inkasentów wynagrodzenia za inkaso 
Przewodniczący Rady  pytał czy są pytania co do tego projektu uchwały  
Radni nie zgłosili pytań 
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Przewodniczący Rady poddaje pod głosowanie projekt uchwały 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących 12 radnych 
 
e/  zmieniająca własną uchwałę nr XII/61/2011 z dnia 12 grudnia 2011 r w 
sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych 
Przewodniczący Rady informował, że zmiana dotyczy błędnego zapisu 
dotyczącego dopuszczalnej masy całkowitej w poprzedniej uchwale 
 
 
Przewodniczący Rady poddaje pod głosowanie projekt uchwały 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących 12 radnych 
 
 
f/  w sprawie sprzedaży w drodze bez przetargowej nieruchomości położonej 
w m. Skalbmierz 

 
Przewodniczący Rady informował, że projekt uchwały był omawiany na 
Komisjach 
Leszek Śmiech przewodniczący Zarządu Miasta Skalbmierza wnioskował o 
wycofanie tego punktu                                                                                                                                      
Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że  wniosek  ten na początku sesji był 
poddany pod głosowanie i wniosek upadł 
Wytworzyła się chaotyczna dyskusja 
 

Przewodniczący Rady poddaje pod głosowanie projekt uchwały 
W głosowaniu:  za  -  10,  przeciw  -  2,  wstrzymał się  -  1   przy obecnych i 
głosujących 13 radnych 
Uchwała została podjęta 

 
 
                       Ad     7.   Odpowiedź na interpelacje i zapytania radnych 
 
Burmistrz Miasta i Gminy odpowiadając radnemu Juszczyk  jeżeli w budżecie 
gminy było 80 czy 90 tys zł na sport to został ogłoszony konkurs i wygrał go 
klub sportowy, my w trakcie roku nie możemy dokonać zmian i było tam 
zapisane  15 tys zł na utrzymanie tego obiektu, panowie z klubu uznali, że te 15 
tysięcy należy się im, myśmy za te pieniądze przygotowali obiekt przed 
dożynkami, został również wyremontowany i pomalowany dach 
 
odpowiadając radnemu Włosowicz – pieniądze dla oświaty są, z własnego 
budżetu gmina dopłaca 1.330 tys zł, 
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78 tys dopłacamy do nowo powstałego przedszkola niepublicznego, te 
pieniądze, które są nie wystarczają 
-  w ubiegłym tygodniu prowadziłem rozmowy z firmą w sprawie oszczędności 
w oświetleniu ulicznym, na terenie gminy  mamy jeszcze sterowanie 
zmierzchowe i będziemy się starać aby te zmienniki światła  na czasówki 
powymieniać, gminy protestują przeciwko płaceniu za oświetlenie uliczne dróg 
powiatowych i wojewódzkich 
 
odpowiadając radnemu Janus   w sprawie przystanku jest to droga powiatowa i 
decyzję musi podjąć powiat  
 
           
 
                                  Ad   8.  Wolne wnioski 
 
Burmistrz Miasta i Gminy kontynuując swa wypowiedź poinformował, że 
zmieniły się terminy składania wniosków akcyzowych na paliwo, obecnie do 
końca lutego, prosił radnych, sołtysów by podali tę informację mieszkańcom 
 
Pan Marszałek zwraca się z prośbą aby rady powiatów,  gmin  upoważniły 
starostów, wójtów, burmistrzów do prowadzenia rozmów w sprawie 
przebudowy drogi Jędrzejów-Brzesko , uczestniczyłem w spotkaniu w 
Jędrzejowie  i jest możliwość aby w budżecie województwa  znalazły się środki 
unijne na przebudowę tej drogi,  na terenie naszej gminy  mamy ok. 11 km dróg 
wojewódzkich i   brakuje  nam położenie nowej nawierzchni na  odcinku 2800 
mb w miejscowości Drożejowice i mamy drogę wojewódzką załatwioną 
 
Burmistrz Miasta i Gminy zaprosił radnych, sołtysów, mieszkańców na mszę św 
w niedzielę o godzinie 12-tej z udziałem biskupa Kazimierza Gurdy na 
spotkanie opłatkowe 
 
Na szczeblu centralnym są podejmowane decyzje odnośnie likwidacji sądów 
rejonowych, sąd w Kazimierzy Wielkiej jest planowany do przeniesienia do 
Buska Zdroju  a  sąd  w Pińczowie do Jędrzejowa, idąc na sesję dzwonił do 
mnie sędzia z Kazimierzy Wielkiej, bo dowiedział się, że mamy sesję, aby radni 
podjęli uchwałę, w sprawie  likwidacji sądów rejonowych 
 
Agata Jackiewicz  dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Skalbmierzu 
wyjaśniła, że jej wynagrodzenie  jak i innych kierowników jednostek 
organizacyjnych jest udostępnione na stronie Biuletynu Informacji Publicznej do 
której każdy ma dostęp,  odniosła się również do wypowiedzi Pana Wiertka ze 
wspólnego spotkania  w  Świętokrzyskim Związku Rolników, Kółek i 
Organizacji Rolniczych w Kielcach, gdzie reprezentowała koła  gospodyń 
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wiejskich , moja wypowiedź dotyczyła   wypowiedzi P.Wiertka  w której 
stwierdził, że tylko on zajmuje się sprawami rolników, natomiast kobiety to 
tylko w głowie im zabawa, odpowiedziałam w formie życzeń, że życzę mu aby 
w 2012 roku  była taka sytuacja w rolnictwie aby rolnicy nie musieli o nic 
walczyć a kobiety, żeby miały okazję do zabawy  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej proponuje aby Rada Miejska przyjęła 
stanowisko przeciwko likwidacji Sądu Rejonowego w Kazimierzy Wielkiej, 
odczytał stanowisko rady a następnie poddaje swój wniosek pod głosowanie 
W głosowaniu:  za  -  11,  przeciw  -  0,  wstrzymał się  -  0  przy obecnych i 
głosujących 11 radnych 
Radni jednogłośnie zajęli stanowisko przeciwko likwidacji Sądu Rejonowego w 
Kazimierzy Wielkiej /stanowisko Rady w załączeniu/ 
 
Pragnący Stanisław sołtys wsi Kobylniki w swej wypowiedzi podkreślał rangę 
sołtysa w kontaktach między mieszkańcami a gminą,  prosił o pisemne 
informacje co będzie robione dla poszczególnych miejscowości, jakie są plany 
celem poinformowania mieszkańców, pytał czy rolnik może wystąpić o własną 
oczyszczalnie przydomową jeżeli gospodarstwo jest znacznie oddalone od 
głównej linii kanalizacyjnej i czy będzie dotacja do takiej inwestycji 
 
radny Jerzy Włosowicz pytał czy istnieje możliwość  zawiadamiania 
Przewodniczącego sołtysów o terminach posiedzeń komisji 
 
Kałat Ryszard radca prawny  przewodniczący sołtysów ma prawo 
uczestniczenia w posiedzeniach komisji bez prawa głosowania 
 
radny Juszczyk Marek jeżeli chodzi o kanalizację poparł podejmowane 
działania, które przyszłościowo przyniesie gminie efekt 
 
Burmistrz Miasta i Gminy proponował spotkanie pod koniec stycznia w temacie 
kanalizacji, informował o planach dalszej kanalizacji gminy w postaci budowy 
własnej oczyszczalni ścieków lub w porozumieniu z gminą Kazimierza Wielka 
budować wspólną oczyszczalnię np. w Skorczowie, ewentualnie oczyszczalnie 
przydomowe,    zastosowania nowych przepisów w sprawie gospodarki 
śmieciowej 
 
Śmiech Leszek Przewodniczący Zarządu Miasta Skalbmierz wyraził swoje 
niezadowolenie z powodu podjęcia uchwały w sprawie sprzedaży działki na 
targowicy, na zebraniu mieszkańców dyskutowaliśmy na ten temat, wy dzielicie 
plac targowy, głosując pokazujecie siłę a tu chodzi o mądrość rządzenia, 
zastanówcie się coście zrobili 
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radny Stanisław Grądek stwierdził, że P.Wiertek będąc przewodniczącym nie 
oszczędzał tylko hulał, miał swoje 5 minut i nie wykorzystał 
 
Rutkowski Franciszek -Skalbmierz   w swej wypowiedzi złożył Burmistrzowi i 
radzie życzenia na nowy rok, powiedział, żeby gmina odkupiła plac od   
P. Wiertka  co ma CPN oraz aby zlikwidować sąd w Kazimierzy W 
 
radny Marek Juszczyk  stwierdził, że część radnych przychodzi  na sesję tylko 
podnieść rękę, nie są przygotowani, natomiast sołtysi są zaangażowani 
 
Mirosław Magnes sekretarz Miasta i Gminy poinformował o organizowanym 
kursie dla rolników w temacie stosowania środków ochrony roślin, o 
możliwości zdobycia uprawnień kombajnisty oraz o  wolnych miejscach w 
organizowanym wyjeździe do Ożarowa  w dniu 19 stycznia br dla producentów 
marchwi 
 
Janusz Buras – Zakrzów powiedział,  że przy mądrym rządzeniu trzeba widzieć 
obywatela, podnosząc podatek nie widzieliście obywatela, przychylam się do 
wypowiedzi P.Włosowicza żeby wprowadzić oszczędności w oświetleniu 
ulicznym, pytał czy jest nakaz aby gmina płaciła za konserwację oświetlenia 
oraz  oczyszczalnie przydomowe  nie  są takie niebezpieczne 
 
Burmistrz Miasta i Gminy wyjaśniał, że na oświetlenie uliczne wydajemy 450 
tys zł. Obowiązkiem gminy jest konserwacja oświetlenia i  celem zastosowania 
oszczędności możemy dokonać wymiany czujników albo czasowe wyłączanie 
oświetlenia w nocy np.  oświetlamy od godziny 18 do 23-ej, od 23 do 5 rano 
wyłączamy i od 5  do 5,30  świecimy, jeżeli jesteście za tym możemy 
wprowadzić ograniczenia. 
 
 
    
                            Ad    9.  Zamknięcie obrad sesji 
 
 
                                 Po wyczerpaniu tematów Przewodniczący Rady zamyka  
sesję Rady Miejskiej. 
 
 
                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej: J. Śliwa 
 
Prot. W.Konderak 


